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Referat Skolebestyrelsesmøde Specialskolen 

Dato og tid: 25.01.2022 kl. 17.00-19.00 

Sted: Østofte Specialskolens bygning – 2. sal th. 

Forplejning: Kaffe/the/sandwich 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Martin Simonsen, Anne S Christensen, Anita Hansen, Jannie Bar-

foed-Høj 

 Medarbejderrepræsentanter: Anette Bekker-Olsen 

 

 Gæster:  

Fraværende:  Forældrerepræsentanter: Torben Pihl 

 Medarbejderrepræsentanter:  

 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde kl. 17.00 – 19.00 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling:  

Evt. nye punkter til dagsorden 

 

Referat: 

Godkendt 

2. Referat fra sidste møde 

Sagsfremstilling 

Referat fra møde den 9. november 2021 

 

Referat: 

Godkendt 

3. Beretning formand 

Sagsfremstilling:  

Formanden fremlægger aktiviteter mv. skolebestyrelsen har været involveret i siden sid-

ste møde. 

 

Referat: 

Der har været juleferie og der er ikke sket noget siden sidste møde. 
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4. Beretning skoleleder 

Sagsfremstilling: 

Se ledelsesinformation 

 

Referat: 

Drøftelse af skolens værdigrundlag. Medarbejderne har i efteråret arbejdet med professi-

onal kapital, som også er en del af det. Det er en vigtig snak i skolebestyrelsen. Det er 

en god ting at vende det f.eks. i forældrerådet på afdelingerne for at få forældrene med 

ind i snakken. Bestyrelsen udvælger en gruppe som kommer med et udkast til værdi-

grundlaget. Der skal snart gøres klar til skolebestyrelsesvalg. Det er vigtigt at værdierne 

passer på den målgruppe af elever vi har.  

Der er fortsat gang i legepladsen i Østofte. Der skal både være en byggegodkendelse og 

en landzonegodkendelse. I Nakskov efterlyser de en bus så de har mulighed for at 

komme lidt ud med eleverne. Bålhytten i Horslunde bruges også flittigt nu. Faglig løft er 

et projekt i 2022. De medarbejdere der må blive ansat til det er kun ansat i den periode. 

Det er gældende i Østofte og i Maribo. Projektet skal tænkes ind i skoleplanen.  

Lone i Centerafdelingen kommer tilbage, som lærer og Linda flyttes ud til Centerafdelin-

gen. Der skal nu opslås en stilling, som afdelingsleder, til Horslunde.  

Stine, som er sekretær i specialskolen, har netop opsagt sin stilling og vi skal finde en ny 

skolesekretær.  

 

5. Specialskolens budget/regnskab 

Sagsfremstilling 

Budgettet for 2022 viser at Specialskolen – inden re-visitation – har en økonomi, der 

hænger sammen. 

Alle skoleafdelinger har pt. fået lagt ressourcer ud til den bemanding, der pt. er ansat. 

Desuden er der afsat penge til vikardækning på alle afdelinger. 

Efter denne fordeling viser budgettet fortsat et mindre overskud ved udgangen af 2022. 

 

Referat: 

Budgettet for 2022 følges nøje. SFO har udfordringer med sin del i budgettet og der er 

opmærksomhed på det.  

 

6. Drøftelse af bestyrelsens fortsatte arbejdsområder og indsatser 

Sagsfremstilling 

6.1 Set i lyset af det arbejde og den indsats skolebestyrelsen har gjort for dels at af-

dække, dels hjælpe Specialskolen med dens trængte økonomi, er der behov for at 

evaluere indsatsen i forhold til: 

- Hvilke resultater kan konstateres i forhold til 

o Skolens økonomi  

o Tilsyn med skolen 

- Hvad er status pt. i forhold til kontakt og relation til det politiske niveau/forvalt-

ning? 
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6.2 Hvilke tiltag bliver der arbejdet med pt. og hvilke planer/tanker/ønsker er der om det 

fortsatte arbejde med det politiske niveau, forvaltning og skoleledelse. 

- Særlige opmærksomheder, der skal tages med til mødet den 2. februar med Børne-sko-

leudvalget. 

 

6.3 Hvordan kan der arbejdes videre med: 

- Principper for specialskolen 

- Tilsyn med skolen 

 

Referat: 

Vi kan glæde os over at underskuddet er blevet nulstillet. Drøftelse om konflikthåndtering 

og videreuddannelse af medarbejderne. Sparring med folk ”udefra”. 

Der opfordres til at der kommer en medarbejder mere i skolebestyrelsen.  

Der er møde med Børne-skoleudvalget den 2. februar 2022 hvor alle fra bestyrelsen 

umiddelbart kommer.  

 Skolebestyrelsen vil gerne vide, hvad ”rammerne” (politiske forventninger) er for 

en specialskole. 

 

 Hvad er det kommunen gerne vil have i en Specialskole med de midler, der er lagt 

ud – altså hvad slags Specialskoletilbud er det man mener/ønsker med det man 

har betalt for/serviceniveau?  

 

 Klare retningslinjer for hvad kommunen ønsker af Specialskolen. 

 

 Hvad er forventninger (de politiske) til serviceniveau for specialskolens afdelinger 

individuelt og hvad er (de politiske) forventninger til Specialskolens samlede 

virke? 

 

 

7. Næste møde 

Sagsfremstilling 

Næste møde er den 8. marts 2022 i Horslunde.  

 

Referat:  

 

8. Evt.  

Referat: 

Intet 
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__________________________________  

Formand Martin Simonsen 

 

          

_____________________________________ 

Medlem Anne S Christensen   

 

 

__________________________________   ___________________________________  

Medlem Anita Hansen        Medlem Jannie Barfoed-Høj  

 

 

__________________________________   

Medarb. Repr. Anette Bekker-Olsen        

 

 

 

 

 

 

Dato: __________________ 


